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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2023/24:736 Slutavverkningsbar skog

I en debattartikel i Altinget den 7 mars 2024 lyfter skogskonsulten och 
professorn Sten B Nilsson att det tycks vara svår brist på skogar som passerat 
den lägsta tillåtna slutavverkningsåldern. Även från fler håll har det lyfts att det 
har slutavverkats för hårt de senaste åren.

Skogsstyrelsen har också scenarier där den långa perioden av ökade uttag ur 
skogen är över och där avverkningspotentialen i skogen minskar framöver. 
Stämmer det att det har slutavverkats för hårt i vårt land de senaste 20 åren kan 
det skapa problem framåt.

Skogen har en avgörande roll i omställningen nu när vi ska ersätta våra fossila 
produkter, men vi måste ha korrekta avverkningsberäkningar och veta vilka 
tillgängliga volymer slutavverkningsbar skog vi har i landet.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga landsbygdsminister Peter 
Kullgren:

 

Kommer ministern att ge den nya skogsutredningen ett tilläggsdirektiv för att 
beräkna och bygga sina förslag på tillgängliga volymer slutavverkningsbar 
skog? 

………………………………………

Malin Larsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-03-15
Besvaras senast
2024-03-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


